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بازیکن تیم ملی فوتبال ایران:

همین که بردیم خوب است! 
مهر: بازیکن تیم ملی فوتبال ایران گفت: تمام 
تلاش مان را می کنیم تا قهرمان شویم و دل مردم 
را شاد کنیم. پتانسیل قهرمانی داریم. طبیعی است 

که تلاش می کنیم تا قهرمان شویم.
 مهدی طارمی در میکسدزون ورزشگاه آزادی پس 
از برتری تیم ملی فوتبال ایران مقابل هنگ کنگ 
در مقدماتی جام جهانی در جمع خبرنگاران اظهار 
کرد: موقعیت های زیادی خلق کردیم و توانستیم 
با یک نتیجه خوب برنده شویم و همین که بردیم 
خوب است. بازی بعدی مان بسیار سخت خواهد 
بود، ازبک ها تیم بسیار خوبی هستند در کافا هم 
با آن ها بازی کردیم که شرایط سختی را برای مان 
رقم زدند. اما می رویم که بهترین نتیجه را بگیریم.

وی افزود: نکته مثبت نه فقط این بازی که در تمام 
این سال ها همین رفاقت بوده است هیچ وقت 
خودخواه نبوده ایم هرجا که می توانستیم به هم 
کمک کنیم و به هم پاس بدهیم این کار را کرده ایم. 
من به سردار آزمون پاس های زیادی برای گل زدن 
داده ام و همچنین سردار به من پاس زیاد داده که 

این طبیعی است.
بازیکن تیم ملی فوتبال ایران تصریح کرد: در اواخر 
نیمه اول و نیمه دوم کمی بازی را شل گرفته بودیم؛ 
باید این ذهنیت را درست کنیم اگر می خواهیم 
قهرمان آسیا شویم باید ۹۰ دقیقه با بهترین 
عملکرد بازی کنیم. تا الان که بازی ها دوستانه بود 
و اکنون بازی ها رسمی شده است و دیگر نمی توان 

تعیین کرد با چه تیم هایی بازی کنیم.
مهدی طارمی خاطرنشان کرد: با تیم های خیلی 
قدرتمندی بازی نکردیم اما در اردوها به اهدافی که 
می خواستیم دست پیدا کردیم و به نظرم شرایط 
خوبی داشتیم. درباره نسل ها نمی توانم نظر بدهم 
و این مردم هستند که باید براساس شرایطی که 

وجود دارد نظر بدهند.
وی در پایان گفت: فوتبال اکنون پیشرفته تر 
شده و مدل آن با گذشته فرق کرده است. ما تمام 
تلاش مان را می کنیم تا قهرمان شویم و دل مردم را 
شاد کنیم. پتانسیل قهرمانی داریم. طبیعی است 

که تلاش می کنیم تا قهرمان شویم.
پاشازاده: 

 تعطیلی لیگ به تیم نکونام ضربه 
نمی زند

ورزش سه: پیشکسوت استقلال گفت: استقلال 
مقابل تراکتور انسجام داشت، بازیکنان این تیم 
تمام وظایفی را که بر دوششان گذاشته بودند را در 
زمین به بهترین شکل ممکن انجام دادند و همین 
باعث می شود تا برتری خود را به حریف دیکته 
کنند. مهدی پاشازاده پیشکسوت استقلال با اشاره 
به پیروزی آبی پوشان مقابل تراکتور در هفته دهم 
لیگ برتر باشگاه های ایران، اظهار داشت: استقلال 
برای پیروزی مقابل تراکتور برنامه و هدف داشت، 
آبی پوشان برای لحظه به لحظه طرح و برنامه 

داشتند و می دانستند چگونه باید بازی کنند.
وی افزود: استقلال انسجام داشت، بازیکنان این 
تیم تمام وظایفی را که بر دوششان گذاشته بودند 
را در زمین به بهترین شکل ممکن انجام دادند و 
همین باعث می شود تا برتری خود را به حریف 

دیکته کنند.
پیشکسوت استقلال خاطرنشان کرد: خط دفاعی 
استقلال عملکرد خوب و بدون نقصی را داشت،این 
خوب بودن به دفاع تیمی بر می گردد که باعث 
می شود بازیکنان وقتی در حالت حمله نیستند 
اصول دفاعی، پریسینگ را به درستی در زمین 
پیاده کنند،این عوامل باعث می شود تا کمتر رقبا 

فرصت برای خلق موقعیت پیدا کنند.
پاشازاده تصریح کرد: ایمان سلیمی خیلی خوب 
بازی کرد،این بازیکن آمده بود تا برخی اشتباهاتش 
را در بازی های گذشته تلافی کند، علاوه بر اینکه در 
کارهای دفاعی موفق عمل کرد یک گل زیبا نیز به 

ثمر رساند تا روز خوبش را کامل کند.
وی تاکید کرد: گوستاوو بلانکو در اولین بازی 
که در ترکیب ثابت استقلال قرار داشت توانست 
اتفاق بزرگی برای خود و استقلال رقم بزند، به طور 
حتم این گل باعث خواهد شد تا او در ادامه لیگ 

با روحیه مضاعفی برای استقلال به میدان برود.
بازیکن اسبق استقلال در پایان گفت: بار دیگر لیگ 
تعطیل شد و به طور جواد نکونام برای این تعطیلات 
برنامه خاص خودش را دارد، او برنامه های تمرینات 
را طوری برنامه ریزی می کند که تیمش از این 

شرایط مطلوب جسمانی خارج نشود.

نوراللهی جای تاشکند به امارات 
می رود؛ یاغی تیم ملی جام ملت ها 

را از دست داد؟
به نظر می رسد احمد نوراللهی که پس از خط 
خوردن از فهرست تیم ملی در بازی با هنگ کنگ 
قهر کرد و حاضر نشد روی سکو کنار بازیکنان 
دیگر بنشیند با اخراج از اردوی تیم ملی باید 
چمدان هایش را جمع کرده و به جای تاشکند 
راهی امارات شود. تیم ملی فوتبال ایران در 
نخستین دیدار خود در مرحله مقدماتی جام 
جهانی ۲۰۲۶ با نتیجه چهار بر صفر از سد هنگ 

کنگ گذشت.
درست دقایقی بعد از این بازی خبری حاشیه ای از 
اردوی تیم ملی فوتبال ایران به بیرون مخابره شد.

بخش رسانه ای تیم ملی فوتبال اعلام کرد: به 
منظور حفظ اتحاد تیمی و در پی رفتار غیرحرفه ای 
احمد نوراللهی و با تصمیم کادر فنی، این بازیکن از 

تیم ملی کنار گذاشته شد.
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ایران در اولین بازی از دور دوم انتخابی جام جهانی، 
توانست با 4 گل هنگ کنگ را شکست دهد. تیم ملی 
در این مسابقه زیاد به دردسر نیفتاد و در همان 15 دقیقه 
ابتدایی، دو گل به حریفش زد. سردار آزمون، زننده هر دو 
گل بود. در ادامه مسابقه هم، تیم ملی موقعیت های خوبی 
به دست آورد اما کمی بدشانسی و مقاومت دروازه بان 
هنگ کنگ باعث شد ایران برای زدن گل های بعدی، تا 
دقایق پایانی منتظر بماند. گل هایی که توسط طارمی و 

رضاییان، اختلاف را به عدد 4 رساندند.
فشار زیاد 

تیم ملی ایران در شروع مسابقه، فشار زیادی 
روی دروازه هنگ کنگ آورد تا بتواند خیلی زود تکلیف 
بازی را مشخص کند. دقیقه 7، سردار آزمون گل اول 
بازی را در موقعیت آفساید زد. لحظاتی بعد،  تلاش 
طارمی برای گلزنی ناکام ماند. فشار ایران، دقیقه 1۲ 
به نتیجه رسید و پاس خوب محبی را آزمون با ضربه ای 
آرام و دقیق، به گل اول مسابقه تبدیل کرد. در فاصله 3 
دقیقه بعد، همین حرکت توسط طارمی و آزمون تکرار 
شد. مهدی طارمی، با حرکت از سمت چپ آزمون را در 
موقعیتی بهتر صاحب موقعیت کرد و او گل دوم بازی را 
هم زد. طارمی پس از پاس گل به آزمون، تلاش زیادی 
هم برای گلزنی کرد. دروازه بان هنگ کنگ اما، اجازه نداد 
در نیمه اول او به هدفش برسد و سهم ایران در ادامه نیمه، 

یک گل مردود دیگر بود.
صدرنشینی ایران 

نیمه دوم، نوبت محبی شد تا در یک قدمی 

دروازه خالی، در گلزنی ناکام بماند. آزمون هم در این 
نیمه، یک موقعیت عالی را از دست داد. هنگ کنگ، 
همچنان در موقعیت سازی روی دروازه ایران موفقیتی 
نداشت. دقیقه 7۹، تیم ملی یک گل مردود دیگر زد. این 
بار آزمون، برای طارمی گل ساخت اما کمک داور اعتقاد 
به آفساید داشت. آزمون یک دقیقه بعد، تیر دروازه 
حریف را هدف گرفت. تلاش طارمی دقیقه 87 نتیجه 
داد. او با فرار پشت مدافعین حریف و ضربه ای نرم، زننده 
گل سوم ایران بود. رضاییان که پاس گل طارمی را داده 
بود، با ضربه آزادی تماشایی در دقایق تلف شده ایران را 
به گل چهارم رساند. گلی که باعث شد ایران، کارش را با 
صدرنشینی آغاز کند. در دیگر بازی این گروه، ازبکستان 
3-1 در خانه ترکمنستان به پیروزی رسید و در رده دوم 

گروه قرار گرفت.
اظهارات سرمربی 

بازی خوبی انجام دادیم و چند نکته خوب هم در 
این بازی بود. یکی این بود که بچه ها نسبت به هم خیلی 
گذشت داشتند. توپ هایی که خودشان می توانستند به 
گل تبدیل کنند به هم تیمی خودشان می دادند. این برد 
اصلی ما بود. خیلی خوب شروع کردیم و به گل رسیدیم. 
مقداری از روی شکم سیری بازی کردیم ولی در نیمه 
دوم موقعیت های خوبی داشتیم. از یک قدم، ۶ قدم و 
تک به تک هم نزدیم. در مجموع هم در ساختار دفاع و 
هم در ایجاد موقعیت و یک بازی هجومی خیلی خوب 
بودیم. مقابل این تیم ها که لایه های دفاعی فشرده دارند، 
بازی کردن سخت تر است اما موقعیت های زیادی ایجاد 
کردیم، می توانستیم گل های بیشتری هم بزنیم. از همه 
تماشاگران به خصوص بانوان که خیلی خوب تشویق 

کردند، تشکر می کنیم

همدلیم 
در این مشکلات همه همدل هستیم. تلاش 
می کنیم که مردم را خوشحال کنیم. مشکلات زیادی 
داریم که در این کنفرانس نمی توان گفت ولی مهم این 
است که همه بچه ها تلاش می کنند. تاج هم به دنبال این 
است که مشکلات را برطرف کند. نمی خواهم یک سری 
مسائل را باز کنم ولی مهم این است که مجموعه ما یک 
تیم واحد شده است. کادرفنی، تیم ستادی، هیات رئیسه 
و همه، دوست دارند تیم ملی شان نتایج خوب بگیرد. 
مهمتر از همه بازیکنان بزرگ ما هستند که خیلی کمک 
می کنند. در بازی این را دیدید. مثلا سردار می توانست 
هت تریک کند ولی گذشت کرد و به طارمی پاس داد. 

حالا کاری ندارم که آفساید شد.

نظم تیمی
باید نظم تیمی را در دفاع و حمله حفظ کنیم. 
ممکن است در یک بازی نتیجه صفر-صفر باشد و این 
توپ ها را در ۶ قدم از دست بدهیم. از الان باید نهادینه 
کنیم که بدانند هر فرصتی آخرین فرصت است. باید نهایت 
استفاده را داشته باشند ولی این مساله خوبی است که ما 
بعد از هر گل به دنبال گل بعدی می رویم. علاوه بر آن نظم 
دفاعی ما هم خداراشکر خوب شده است. در بازی های 
بعدی ممکن است تغییراتی داشته باشیم. ما مواردی مانند 
دوندگی و سرعت بازیکنان را رصد می کنیم. سیستم 
دیگری هم داریم که باز از نظر فنی آن ها را آنالیز می کنیم. 
اگر آمادگی داشتند حتما در ترکیب قرار می گیرند. 

خوشبختانه در هر پست ۲ بازیکن خیلی خوب داریم.

ایران از سد هنگ کنگ گذشت

اولین گام محکم

با اعلام رسمی AFC؛

ورزشگاه آزادی میزبان بازی سپاهان و نیروی هوایی شد
در بیانیه ای اعلام شد

ستاره  رئال مادرید مصدوم شد
ورزش سه: کنفدراسیون فوتبال آسیا ورزشگاه آزادی تهران 

را برای بازی سپاهان ایران  و نیروی هوایی تهران انتخاب کرد.
به گزارش باشگاه سپاهان، تیم های فوتبال سپاهان ایران و 
نیروی هوایی عراق در چارچوب هفته پنجم لیگ قهرمانان آسیا 

به مصاف یکدیگر خواهند رفت.
از همین رو کنفدراسیون فوتبال آسیا بر اساس معیارهای فنی 

خود ورزشگاه آزادی تهران را برای میزبانی سپاهان در این دیدار 
انتخاب و معرفی کرده است.به این ترتیب دیدار سپاهان و نیروی 
هوایی از ساعت ۲1:3۰ روز دوشنبه، ششم آذر در ورزشگاه آزادی 
تهران برگزار خواهد شد.در ضمن باشگاه فولاد مبارکه سپاهان 
از همکاری های ارزنده شرکت توسعه و تجهیز اماکن ورزشی و 

مدیریت ورزشگاه آزادی تقدیر به عمل می آورد.

رئال مادرید در مورد ادواردو کاماوینگا هافبک فرانسوی که در 
حین انجام تمرینات تیم ملی دچار مصدومیت شد، بیانیه ای 
منتشر کرد.پس از انجام چند آزمایش پزشکی، رئال مادرید در 
مورد مصدومیت ادواردو کاماوینگا بیانیه ای صادر و تأیید کرد که 

این بازیکن ۲1 ساله دچار پارگی رباط زانوی راست شده است.
به دلیل مصدومیت، این بازیکن فرانسوی ممکن است هشت تا 

ده هفته بازی را از دست بدهد. او در طول تمرین با عثمان دمبله 
در تیم ملی کشورش، دچار آسیب دیدگی شد.

رئال مادرید در بیانیه ای رسمی گفت: در پی آزمایشات انجام 
شده امروز روی ادواردو کاماوینگا توسط کادر پزشکی باشگاه، 
تشخیص داده شد که رباط زانوی راست او پاره کرده شده است. 

همچنان باید منتظر آزمایشات بیشتر ماند.

s_vaez1975@yahoo.com
سعید واعظ / گروه ورزش

ایران با شکست استرالیا قهرمان  
شد

ایسنا: تیم ملی تکواندوی ایران با شکست استرالیا 
به مقام قهرمانی جام جهانی تکواندو دست یافت.

روز دوم رقابت های جام جهانی تکواندو که به صورت 
تیمی برگزار می شود با برگزاری رقابت های مردان 
در شهر گویانگ کشور کره جنوبی پیگیری شد و 
تیم ملی کشورمان با شکست تمام حریفان خود به 

مقام قهرمانی رسید.
در رقابت های تیم کشورمان با ترکیب میرهاشم 
حسینی، امیرمحمدبخشی و ابوالفضل جلالی ابتدا 
با نتیجه دو بر یک در راند شماری از سد کره جنوبی 
حریف دیرینه خود گذشت و در ادامه دو بر صفر 

برزیل را شکست داد و به دیدار نهایی صعود کرد.
ملی پوشان کشورمان در مسابقه نهایی به مصاف 
استرالیا رفتند و در این دیدار نیز موفق به برتری 
دو بر صفر شدند و جام قهرمانی مسابقات را بالای 
سر بردند. در پایان این رقابت ها تیم ایران جایزه 
۲۰ هزار دلاری را دریافت و استرالیا با کسب عنوان 
نایب قهرمانی به جایزه 1۰ هزار دلاری رسید. تیم 
ملی برزیل نیز در جایگاه سوم قرار گرفت و جایزه 5 

هزار دلاری را دریافت کرد.
هدایت تیم کشورمان در این مسابقات برعهده 

مجید افلاکی بود.
صادقیانی: طرفدار مربی داخلی هستم/ والیبال 

ایران به دلیل کیفیت لیگ افت کرده است
صادقیانی: 

طرفدار مربی داخلی هستم

مهر:  مربی والیبال ایران گفت: یکی از 
مهمترین دلایل افت والیبال ایران، سطح 
کیفی لیگ است. از زمانی که تیم های باشگاه 
شاخص  بازیکنان  نتوانستند  دیگر  ایران 
خارجی جذب کنند سطح لیگ پایین تر آمد 
و در نهایت این مسئله به پایین آمدن سطح 

کیفی والیبال ایران منجر شد.
آرش صادقیانی در خصوص پروسه انتخاب 
سرمربی تیم ملی والیبال اظهار داشت: در حال 
حاضر والیبال ایران در شرایط ویژه ای قرار دارد 
و باید از همه ظرفیت های برای موفقیت در لیگ 
ملت ها استفاده کنیم. به همین دلیل انتخاب 
بهترین گزینه برای هدایت تیم ملی سخت 
شده است؛ چون امتیازاتی از دست دادیم که 
جبرانش کار راحتی نیست. البته هنوز شانس 
صعود به المپیک را داریم. در کمیته فنی 
درباره چندین مربی تراز اول خارجی بحث 
شد؛ اما اکثریت آنها در حال حاضر تیم دارند و 

نمی توانند به ایران بیایند.
وی درباره حضور سعید معروف در بین 
گزینه های سرمربیگری تیم ملی گفت: سعید 
معروف جزو نوادر والیبال ایران است. سالها 
در تمام رده ها بازی کرده و کاپیتان تیم ملی 
بوده است. به نظر من او توانایی مربیگری هم 
دارد. بازیکنانی که بلافاصله از دوران بازیگری 
وارد دنیای مربیگری می شوند باید کاریزمای 
لازم را داشته باشند. سعید در دوران بازیگری 
هم نقش مهمی در رهبری تیم داشت و به 

سرمربیان تیم ملی نزدیک بود.
مربی والیبال ایران به اشاره به اینکه مربی 
خارجی در کوتاه مدت نمی تواند به تیم ملی 
کمک کند، عنوان کرد: باید مربی خارجی هم 
شناخت کلی به والیبال ایران داشته باشد و هم 
شناخت روی تک تک بازیکنان مان. متاسفانه 
در کوتاه مدت مربیان خارجی نمی توانند به این 

شناخت برسند.
صادقیانی با اشاره به اینکه انتخاب هر مربی 
می تواند شمشیر دو لبه ای باشد، تصریح کرد: 
نمی شود پیش بینی کرد کدام مربی می تواند 
در تیم ملی موفق شود البته من دوست دارم از 
مربیان داخلی استفاده شود اما برخی مواقع هم 
لازم است مربی خارجی به خدمت گرفته شود.
وی در پایان خاطرنشان کرد: باید بپذیریم 
رقابت با تیم های مطرح دنیا سخت است؛ به 
خصوص اینکه در حال حاضر والیبال ایران 
در اوج نیست. یکی از مهمترین دلایل افت 
والیبال ایران، سطح کیفی لیگ است. از زمانی 
که تیم های باشگاهی ایران نتوانستند بازیکنان 
شاخص خارجی جذب کنند سطح لیگ پایین 
تر آمد و در نهایت این مسئله به پایین آمدن 

سطح کیفی والیبال ایران منجر شد.

خبر

سـرمربی تیم ملی فوتبـال ایـران گفـت: انتقادات 
هسـت و ما باید احتـرام بگذاریـم و مهم ترین چیز 
این اسـت که اجازه دهیـد کارمان را انجـام دهیم.
امیر قلعه نویـی در کنفرانس خبری پـس از برتری 
تیـم ملـی فوتبـال ایـران مقابـل هنگ کنـگ در 
مقدماتـی جام جهانـی اظهـار کـرد: بـازی خوبـی 
را انجـام دادیـم و چنـد نکته خـوب در ایـن بازی 
وجـود داشـت. بچه هـا نسـبت بـه هـم خیلـی 
گذشـت داشـتند و توپ هایـی کـه خودشـان 
می توانسـتند گل کننـد بـه هم تیمـی خـود 
می دادنـد و ایـن برد اصلـی ما بـود. بـازی را خوب 
شـروع کردیـم و بـه گل رسـیدیم امـا در ادامـه از 
روی شکم سـیری بـازی کردیـم. در نیمـه دوم 
موقعیت هـای خـوب گلزنـی داشـتیم کـه از یک 
قدمی و شـش قدم نزدیـم. هم در سـاختار دفاعی 
و هـم در ایجـاد موقعیـت و انجـام یـک بـازی 

هجومـی خـوب بـازی کردیـم.
وی افـزود: بـازی مقابـل چنیـن تیم هایـی کـه 
لایه هـای دفاعی فشـرده دارند سـخت اسـت. تیم 
ما می توانسـت بـا گل هـای بیشـتری به پیـروزی 
برسـد و در مجموع با یک بازی هجومی توانسـتیم 
چهـار گل بـه ثمـر برسـانیم. از همـه تماشـاگران 
و بویـژه بانـوان کـه خیلـی خـوب تشـویق کردند 
تشـکر می کنم. همـه مجموعه از رأس فدراسـیون 
و هیئـت رئیسـه و بازیکنـان و کادرفنـی تـلاش 
می کنند. مشـکلات وجـود دارد اما مهم این اسـت 
که در ایـن شـرایط همه همـدل هسـتیم و تلاش 
می کنیـم تـا مـردم را خوشـحال کنیـم. بازیکنان 

تلاش می کننـد و شـخص اول فدراسـیون فوتبال 
به دنبـال برطـرف کـردن مشـکلات اسـت.

سـرمربی تیم ملی فوتبـال ایران خاطرنشـان کرد: 
مجموعـه ما یـک تیـم واحد اسـت و همه دوسـت 
دارنـد تیـم ملـی نتایـج خوبـی بگیـرد، مهم تـر از 
همـه ایـن اسـت کـه بازیکنـان بـزرگ مـا خیلـی 
کمـک می کننـد. سـردار می توانسـت هت تریـک 
کنـد اما بـا گذشـت بـه طارمـی پـاس داد. چـه از 
نظر فنـی و چه رفتـاری و اخلاقی بـه چیزهایی که 
می خواهیم رسـیدیم اما فوتبال درون زمین اسـت 

و امیدواریـم مـردم را خوشـحال کنیـم. بـه مردم 
قول می دهـم کـه مجموعـه ما بـا همه قلب شـان 

بـرای مـردم تـلاش می کنند.
قلعه نویـی تصریح کـرد: در آسـیا فوتبـال در حال 
پیشـرفت اسـت و نتایـج ایـن موضـوع را نشـان 
می دهـد. ماننـد گذشـته نیسـت کـه ایـران بـه 
مالدیـو 17 گل بزنـد. آن هـا فوتبـال را فرصتـی 
می بینند کـه بـه جامعه شـان کمک می کنـد و در 
فوتبال پایه شـان سـرمایه گذاری کردند و این طور 
نیسـت کـه بگوییـم از قبـل برنـده هسـتیم. بایـد 

قـدرت تاکتیکی مـان را بـالا ببریـم تا در هـر بازی 
قدرت مـان را دیکته کنیـم . مربـی عـادت دارد کـه 
جنب وجوش داشـته باشـد و بایـد در این شـرایط 
نظـم تیمی مـان را در سـاختار دفاعـی و حملـه 

حفـظ کنیـم.
وی در ادامه بیـان کرد: باید این موضـوع را نهادینه 
کنیـم کـه هـر فرصتـی آخریـن فرصـت اسـت و 
بازیکنـان بایـد نهایت اسـتفاده را داشـته باشـند. 
این خوب اسـت که ما بعـد از هر گل بـه دنبال گل 
بعـدی هسـتیم و نظـم دفاعی مان هم خوب شـده 
اسـت. اجـازه دهیـد تصمیم گیری هـا را مـا انجام 
دهیـم. مـا در تمرینات هسـتیم و تغییـرات نیاز به 
زمـان دارد، من این کار را بلد هسـتم و در گذشـته 
در باشـگاهی و تیم ملـی انجام دادم. ایـن بازیکنان 
باید کم کـم بـه زمیـن بیاینـد و زمانی کـه بازیکن 
۹۰ دقیقه ای شـدند دیگر بیرون نیاینـد. این را هم 
قبول دارم کـه اگر در دقایق ابتدایـی گل نمی زدیم 

ممکـن بود بـازی گـره بخورد.
سـرمربی تیـم ملی فوتبـال ایـران در پایـان گفت: 
انتقـادات هسـت و مـا بایـد احتـرام بگذاریـم. 
مهم تریـن چیـز ایـن اسـت کـه کارمـان را انجـام 
دهیـم. مـا بـا بازیکنـان زندگـی و آن هـا را رصـد 
و آنالیـز می کنیـم و براسـاس قـدرت تاکتیکـی 
خودمـان و حریفان مـان یـک جابه جایـی را انجام 
می دهیم. بازیکنی کـه بتواند مقابل مارسـی بازی 
کند یقینـاً در آسـیا موفـق می شـود. احسـان هم 
یکـی از خوب هـای امـروز مـا بـود ولـی شـاید در 

بازی هـای دیگـر تغییـرات داشـته باشـیم.

سرمربی تیم ملی فوتبال ایران:

از روی شکم سیری مقابل هنگ کنگ بازی کردیم 

ایرنا :یک پیشکسوت فوتبال می گوید خط دفاع 
ایران کند است و مقابل تیم های سرعتی قطعا به 

مشکل برمی خورد.
 ایران در اولین هفته از مرحله اول انتخابی جام 
جهانی ۲۰۲۶ در ورزشگاه آزادی به مصاف هنگ 
کنگ رفت که این دیدار با پیروزی 4 گله و آسان 
شاگردان قلعه نویی به پایان رسید. رسول کربکندی 
در گفت وگو با ایسنا درباره برتری ایران مقابل هنگ 
کنگ اظهار کرد: هنگ کنگ در آسیا جایگاهی 
ندارد و با تمام توانشان مقابل ایران جنگیدند و 
دویدند. دو گل اول هم ایران با دو پاس ساده به ثمر 
رسید. کار گروهی ما در این دیدار خیلی قابل پسند 

نبود و هماهنگی لازم را نداشتیم.
او ادامه داد: تیم حریف هم بازی تاخیری انجام داد. با 

این حال در مجموع به نظرم یک تمرین خوب برای 
بازی بعد بود. همه تیم ها اینقدر به حریف موقعیت  
نمی دهند که ما به این صورت موقعیت ها را هدر 
می دهیم. ما امروز تا پشت 18 قدم خوب بودیم اما 

در کار گروهی خوب کار نکردیم.
این پیشکسوت فوتبال در رابطه با تقابل ایران برابر 
ازبکستان در دیدار بعدی مرحله مقدماتی جام 
جهانی عنوان کرد: ازبکستان بین تیم های آسیایی 
یک مقدار وضعیت بهتری دارد. آنها صاحب فوتبال 
هستند. همین مساله کارمان را سخت می کند. 
این بازی برای ما به مراتب سخت تر از دیدار با 
هنگ کنگ است. با این حال در این دوره مثل دوره 
قبل اتفاق خاصی رخ نمی دهد. حریفان ما قدرتمند 

نیستند و برای ما مشکل ساز نمی شود.

خط دفاع ایران کند و پیر است
او همچنین درباره نقاط ضعف ایران گفت: نگرانی 
من خط دفاع تیم ملی است. باید در دفاع مرکزی 
کم اشتباه تر ظاهر شویم. خط دفاع ما کند است 
و مدافعان ما کم سن و سال نیستند. این باعث 

می شود که آسیب ببینیم. ما مقابل تیم های سرعتی 
خیلی مشکل داریم و باید هافبک های دفاعی خیلی 
خوب کار کنند و به دفاعمان کمک کنند. اگر 
هافبک های ما نتوانند به مدافعان کمک کنند، به 

مشکلات بسیار زیادی برمی خوریم.

کربکندی: 

در کار گروهی خوب نبودیم


